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غیب پرور با ضد اخلاقی خواندن سریال پایتخت خطاب به علی عسگری نوشته جلوی خط ضد انقلاب و نفوذی بایستید؛ کلاف

کار از دست شما خارج شده است.

در نامه جانشین قرارگاه امام علی (ع) به رئیس صدا و سیما؛ 

غلامحسین غیب پرور، رئیس سابق سازمان بسیج مستضعفین و جانشین قرارگاه امنیتی امام علی (ع) در نامهای به عبدالعلی
علی عسگری رئیس سازمان صداوسیما تاکید کرد:

به نیروهای مؤمن و انقلابی میدان دهید و مجاهدانه جلوی خط ضد انقلاب و نفوذی بایستید.

به گزارش اسپادانا خبر، متن این نامه به شرح زیر است:

برادر ارجمند جناب آقای علی عسگری

سلام علیکم

با آرزوی توفیقات بیشتر برای جنابعالی و مجموعه رسانه ملی نکاتی به نظر رسید که مشفقانه با شما در میان میگذارم. بیش
از یک سال است که در کنار کارهای خوب رسانه ملی مواردی مشاهده میشود که قابل هضم و پذیرش برای نیروهای انقلاب

نیست، در ادبیات امام و خلف صالحش (امام خامنهای عزیز) قرار بود رسانه ملی به دانشگاه انسانساز و مؤثرترین مرکز
نشر معارف و ارزشهای انقلاب اسلامی تبدیل شود. بلکه نقطه ثقل و گرانیگاه فرهنگی کشور در صداوسیما باشد. همگان از

مشرب رسانه رفع عطش کنند و در دایره فرهنگ و تربیت حرف اول را صداوسیما بشنویم قرار بود شما الگو باشید نه تنها
برای ایرانیان بلکه برای مردمان منطقه و جهان، قرار بود رسانه ملی روح و روان انسانها را مدیریت کند.

آقای علی عسگری خود قضاوت کنید وضعیت فعلی رسانه چیست و کجاست؟ آیا شما در طراز انقلاب اسلامی تلاش میکنید؟
در سریالها چه اتفاقات تربیتی و ارزشی را میتوانید ارائه دهید؟ معرف جامعه ایران اسلامی کدام سریال است؟ یکی را آدرس

دهید. به بوی باران دلخوش کنیم که در آن قتل پشت قتل را نمایش دادید و بقیه قضایا در این مجموعه یا به سریال کاملاً ضد
اخلاقی پایتخت؟ یا به سریالی که قرص میخورند و اموال مردم را غارت میکنند؟ که حتی یک پیام فرهنگی را در آن نمیتوان

دید یا به سریالهایی که لودگی را سرمشق قرار داده و زندگیهای لوکس را ترویج میکنند؟

در شرایط سخت اقتصادی آیا تبلیغ اشرافیگری رواست؟ چقدر مردمانی که خانههای شیک و لوازم زندگی لوکس را میبیند و
حسرت میخورند که بخشی از نقشآفرینان این فیلمها معمولاً کسانی هستند که دل در گرو کشور و انقلاب ندارند.

آقای علی عسگری: این تذهبون

آیا مسئولین رسانه ملی میدانند یا در غفلتند؟ یا خدای نکرده بگوییم جریان نفوذ اتفاق افتاده است؟
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جناب آقای عسگری نوشتن این جمله تلخ است، خدا میداند تلخ است ولی به نظرم میآید کلاف کار از دست شما خارج شده
است.

چگونه است در برنامه زنده بازیگری نه چندان مطرح میآید و همه چیز را زیر سؤال برده و به گونهای که شما مجبور
میشوید آنتن را قطع کنید (فرمول یک و سخنان نسنجیده امیرحسین رستمی)، چرا دقت نیست؟ همان شب با مدیر شبکه یک

آقای زینالعابدین تلفنی صحبت کردم ولی دیگر فایدهای نداشت.

از سوی دیگر بعضی از مدیران مؤمن و انقلابی را زیر سؤال میبرید (تهران ۲۰) به گونهای که این چهرههای خدوم را وادار به
واکنش مینمایید. مگر در این نظام چند نفر مدیر انقلابی مانند مهندس فتاح یا سردار جلالی داریم؟

برادر ارجمند برای خدا یا اصلاح کنید یا واگذار نمایید. این انقلاب به برکت خون شهیدان پیروز شد و به ثمر نشست که خط
مبارک و سرخ آنان هنوز تداوم دارد که شهید سرافراز قاسم سلیمانی از آن جمله است. شما امانتدارید، بگذارید تاریخ راجع

به شما خوب قضاوت کند. به نیروهای مؤمن و انقلابی میدان دهید، مجاهدانه جلوی خط ضد انقلاب و نفوذی بایستید و به نصرت
الهی مطمئن باشید از اینکه این قلم قدری تند و تلخ بود بر این برادرتان خرده نگیرید که جز عمل به وظیفه شرعی چیزی در

ذهن و قلبم نبوده و نیست.
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